
Chinese kinderen logeren in Oudewater en kijken hun ogen uit: ‘Het leukst? De 
koeien’ 

Amsterdam, Brussel, Keulen en..... Oudewater. Veertien Chinese kinderen, waarvan sommigen 
pas 8 jaar oud, zijn voor drie dagen in de stad van de geelbuiken en logeren bij gastgezinnen. Wat 
doen ze hier? 

„Ja, vanochtend was het wel even aapjes kijken”, lacht een docent van de Jozefschool in 
Oudewater. „Het was ook echt wel even spannend allemaal”, zegt directeur Tom Streng. 

Want ga er maar aan staan: veertien Chinese kinderen, op bezoek bij de Jozefschool in 
Oudewater. „Ik heb er bijna niet van geslapen, zo zenuwachtig was ik”, zegt Gaby (12). 

„Maar nu ze er eenmaal zijn vind ik het super leuk. Ik heb zelfs al een vriendin gemaakt.” Ook 
Marit (12) heeft het reuze naar haar zin. „We kregen zelfs cadeautjes. Chinese worstjes en een 
boekenlegger.” 

Wil je elke dag de Gemeente nieuwsbrief van AD ontvangen via e-mail? 
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De Chinezen zijn tien dagen in Europa en bezoeken daarbij vooral de highlights. In Amsterdam 
zagen ze al het Rijks- en Van Goghmuseum en maakten ze een boottocht door de grachten. En 
nu? Nu zijn ze in Oudewater. 

Vooral toeval 

Waarom hier? Dat is vooral toeval. „Ik kwam op een beurs in contact met iemand van Global 
Exploration, de organisatie die dit soort reizen organiseert”, zegt Tom Streng. „We geven hier wel 
veel les over wereldburgerschap en de kinderen krijgen vanaf groep 1 al Engels. Dat ze dat nu 
kunnen toepassen, is heel leuk.” 

In eerste instantie gaat dat donderdag wat aarzelend. De groep 8 kinderen van de Jozefschool 
zijn de Engelse taal goed machtig. Maar de Chinese kinderen zijn in het begin toch wat verlegen. 
In sommige gevallen schiet een tolk te hulp. 

Maar naarmate de dag verloopt, ontstaan vriendschappen, ondanks dat de kinderen elkaar niet 
allemaal kunnen verstaan. Er worden Pokémonkaarten uitgewisseld, de Chinese kinderen eten 
pannenkoeken en de Nederlandse kinderen leren hun naam te schrijven in het Mandarijn. 

 



Eetgewoontes 

„We vinden het heel leuk hier”, zeggen Caiweiyi (10) en Ziqing (14). „De pannenkoeken waren 
lekker. Maar we misten de soep bij de maaltijd.” 

Het is de eerste keer dat de meiden in Europa zijn. „Nederland is heel mooi. Het leukste? De 
koeien”, zegt Caiweiyi resoluut. „Maar ook de huizen en het water zijn mooi.” 

 

De twee meiden, die elkaar tot een paar dagen geleden ook nog niet kenden, slapen bij de 
familie Plomp in Papekop. En dat vinden niet alleen de Chinezen spannend. „Ook ik!”, lacht 
moeder Joke de Wit. „Mijn Engels is ook vrij slecht. Gelukkig heb ik drie dochters die het 
uitstekend kunnen.” 

We hebben de studeerkamer beneden vrijgemaakt, zodat de Chinese meiden daar kunnen 
slapen 

Jokes dochter Loek (11) was gelijk razend enthousiast toen ze op school hoorde dat er 
gastgezinnen werden gezocht. „En gelukkig wonen wij heel vrij. We hebben de studeerkamer 
beneden vrijgemaakt, zodat de Chinese meiden daar kunnen slapen.” 

Sjoelen en haringhappen 

De familie heeft al allerlei plannen bedacht om Caiweiyi en Ziqing zoveel mogelijk Nederlandse 
cultuur te laten proeven: zwemmen, vissen en sjoelen. „Loek kwam met het idee om haring te 
gaan eten. En morgen gaan we lekker bitterballen in de frituurpan gooien”, zegt Joke. „De 
grootste uitdaging wordt denk het uitspreken van de namen.” 

Vrijwel alle kinderen uit groep 8 vinden het bezoek van de Chinezen maar wát leuk. Ze zouden 
zelf ook wel zo’n verre reis willen maken. „Maar dat is in China een stuk normaler dan hier”, zegt 
Britta van Bergeijk, vrijwilliger bij Global Exploration. 

In Nederland is het bijna ondenkbaar om je kind van 8 zonder ouders de wereld over te sturen 

„In Nederland is het bijna ondenkbaar om je kind van 8 zonder ouders de wereld over te sturen. 
Maar zij zien dat echt als een belangrijke kans die je moet grijpen.” 

Vrijdag staat er polsstokspringen op het programma. Of de Chinese kinderen kunnen zwemmen? 
„Ze zeggen van wel. Maar we gaan het zien”, lacht Tom Streng. „Het regelen van zo’n bezoek kost 
inderdaad veel tijd. Maar als ik die kinderen zo zie, is het ook echt heel waardevol.” 

Zaterdagochtend gaat de reis weer verder, richting Eindhoven. 
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